

شركة الإنماء للصناعات الهندسية المساهمة



Alenma Company for engineering industries

المصنع الصناعي بـتاجور - ترابلس - ليبيا

Tajura - Tripoli - Libya

info@acei.com.ly

الهاتف: 19-416705412 | فاكس: 19-416705415 | بريد إلكتروني: info@acei.com.ly

www.acei.com.ly

مقرنا هنا:

أسست شركة الإنماء للصناعات الهندسية المساهمة بتاريخ 05/05/1995 م، وهي مقرها والمصنع بمدينة تاجوراس في
البحر المتوسط، تاجوراس - ليبيا. من أهداف الشركة الوطنية المساهمة في مجال الصناعات الهندسية والمعدنية وعلى مدى
سنواتها قامت بإعداد وتطوير استراتيجياتها وعرضها للتطوير التكنولوجي بهدف زيادة الإنتاجية.

مقرنا هنا:

تقوم إحدى أقدم الشركات المتخصصة العاملة في قطاع الصناعات الهندسية من خلال الإستغلال الأمثل لوقورها انطلاقاً
من الخبرة التي اكتسبتها خلال سنواتها والعمل على تنمية طاقم متخصصين وتوفير بيئة عمل مناسبة لوقورها من
أجل تحقيق أهدافها التي حددتها مخطتها الاستراتيجية في الأتي:

• زيادة الإنتاجية وتحسين الجودة • تطبيق الصناعات المتقدمة • تنمية الصناعات القائمة وإضافة منتجات جديدة
• توفير جودة المنتجات • الأمانة والأمانة في الجودة

مقاولنا:

• تصنيع الأبراج الكهربائية • تصنيع عمدة الأبراج • تصنيع الهياكل المعدنية • تصنيع المراوح الهوائية
• تصنيع الشبكات المعدنية • تصنيع السياج العنق • تصنيع الأثاث المعدني والعمال القترسية
• إنشاء مباني المصانع على الساحل • تصنيع السياج المرص • حواجز الطرق • تنفيذ المشروعات المتعلقة بمنتجات الشركة

شعارنا:

الجودة هي من أهم أولويات الشركة حيث تعمل الشركة من خلال ذلك إلى إنشاء أحدث الأجهزة وإنتاج نظم الصيانة
الجماعية - التدريب والتطوير المستمر ورفع مستوى طغفاهم العاملين بالترتيب.

Our Company:

Alenma company for engineering industries was established on 01/05/1995, as Current domicile in city of Tripoli (Industrial complex Tajura), as one of national specialized companies in field of engineering and metallic industries, and during all years of its work performed reorganizing all sides of development and investment of technology for company and increasing of productivity and consolidation its qualification.

Our Message:

To be one of bigger general companies in field of engineering industries through optimal utilization of its resources from its acquired experience, through years of its work and working for developing of its contributors rights and providing of suitable work nature for its employees for purpose of achieving of its targets which listed below:

- ◆ Increasing of revenues and decreasing of risks.
- ◆ Applying of comprehensive quality system.
- ◆ Developing of attendance of company in the national market and neighborhood markets.

Our Products:

- ◆ Making of electric towers.
- ◆ Making of lighting columns.
- ◆ Making of metallic frameworks.
- ◆ Making of ventilators.
- ◆ Making of wire products.
- ◆ Making of polygon sheet iron.
- ◆ Making of metallic furniture and scholastic labs.
- ◆ Performing of works of hot galvanization.
- ◆ Making of flexible fence (roads partitions).
- ◆ Implementing of related projects of company's products.

Our Signs:

Quality - one of company's priorities, whereas the company works for purpose of acquisition of latest equipments and following of comprehensive maintenance system, training and continuous development for raising of level of qualification of employees in the company.

تصنع انواع مختلفة من هذا المنتج منها:

- السياج الرباعي، سمكه السلكه 2 ملم وطول السلكه 25 متر وعرضها من 0.5 إلى 4 متسبر.
- السياج الدائري، سمكه السلكه من 1.2 ملم إلى 1.4 ملم وطول السلكه 25 متر وعرضها من 0.5 إلى 4 متر.
- الأسلاك الشائكة، سمكه السلكه الرئيسي 2.5 X 2 ملم، سمكه السلكه الثانوية 2 ملم، المسافة بين السلكتين 3 إنش، ويمكن التصنيع حسب طلب الزبون.
- السياج العنق بعرض 850 ملم وطول حسب الطلب منحرف أو مستقيم.

- Making various types of this product:
- Quadro fences, thickness from: 2 mm to 5 mm, and a roll length: 25 m, and breadth: 0.5 to 4 meters.
 - Hexa fence, thickness from: 1.2 mm, to 1.4 mm and a roll length: 24 m, And breadth: 0.5 to 4 meters.
 - Barbed wires, wire thickness: 25 mm, thorn thickness: 2 mm, distance between thorns: 3", making a customer's made order.
 - Polygon sheet iron, breadth: 850 mm length as made order or polygon.

توجد بالشركة معدنين للجلفنة بالغمس (على الساخن) بطول 10 متر وعرض 2.2 متر وعرض 2 متر واتم أعمال الجلفنة وفق المواصفات القياسية (EN ISO 1461) أو (ASTM 123) بظلمته توجد إمكانية الصيام بأعمال العنق والحجراري.

The company have two galvanizing units (heat) with length: 10 meters, Depth: 2.2 meters, breadth: 2 meters. The galvanization would be made according to the standards (EN ISO 1461) or (ASTM123). So, there was Possibility to make heat painting.

تنتج الشركة السياج المرص - حواجز الطرق - طبقاً للمواصفات الأوروبية (EN1317) مع إمكانية العمل بها في الحدائق.

The factory produce the flexible fence (road barriers) according to the European operative standards (EN 1317) in that field.



تنتج أبراج الكهرباء ذات الجهد (11 فـ، 220 فـ، 400 فـ)، وقبيل المواصفات القياسية المعمول بها في الجماهيرية بظلمته يمكن تصنيع الأبراج والشقولات المعدنية المستخدمة في محطات التوليد، حسب الطلب.

Making Electricity towers with the power (11KV - 66KV - 220KV - 400KV) According to the technical operative standards in the Libyan Jamahiriya. So, Making the towers and the metallic processed which is used in the power Stations as made to order.

تصنع عمدة الأبراج وخطوطها، حسب المواصفات المعمول بها في هذا المجال وبأطوال مختلفة من ارتفاع 3.5 متر إلى 10 متر وطولهم يمكن تصنيع عمدة أبراج بأطوال ومواصفات واستخدامات مختلفة حسب الطلب.

Making the lighting pillars with its accessories according to the technical Operative standards in that field, and with various lengths, from 3.5 meters to 10 meters of height, so, making lighting pillars with various lengths, standards And utilizations as made to order.

تقوم الشركة بتصنيع مختلف انواع الشقولات المعدنية مثل (الأثاث المعدني والعمال القترسية حسب الطلب، الخزانات الحديدية لحفظ الأفران - المناجز الحديدية واحتياجات الصناعات المعدنية الهوائية والغارات) .

The company would make various metallic processed such as (metallic Furniture, school laboratories as made to order - iron tanks for various purposes - iron partitions and factories fittings such as gas and air bottles).

